
Sitno dnia, 24 września 2020 r. 

 

Protokół z posiedzenia 

Radnych Rady Gminy Sitno 

  w dniu 24 września 2020 r. 

(obecność na spotkaniu nie była obowiązkowa) 

 

 

 

Radni obecni: 

1. Pan Krzysztof Zwolak; 

2. Pan Radosław Kwapisz 

3. Pan Władysław Wydmański; 

4. Pan Adam Mazurek; 

5. Pan Kozak Leszek; 

6. Pani Violetta Wiech; 

7. Pani Grażyna Blaszka; 

8. Pan Antoni Gazda; 

9. Pan Lech Brzozowski 

Zaproszeni goście: 

1. Pani Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy; 

2. Pan Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu                          

i Archiwum. 

 

Spotkanie koordynował Przewodniczący Rady Gminy Sitno Pan Władysław Wydmański. 

 

Na spotkaniu radni zajęli się analizą projektów uchwał, które będą podejmowane na 

najbliższej sesji Rady Gminy Sitno – opinie pozytywne. 

 

Poruszone tematy: 

1. Realizacja budowy dróg: dofinansowanie do drogi powiatowej Jarosławiec - Jarosławiec 

Górny w kwocie 150 tys zł, dofinansowanie około 80 tys zł do realizacji odcinka drogowego 

Jarosławiec Reforma (Szopinek) przy współpracy z gminą Zamość (80 tys zł) - 

współfinansowanie 50%/50%. Kontynuacja budowy dróg osiedlowych (60 tys. zł). 

2. Zadłużenie gminy w poszczególnych latach:  2017 - 6,3 mln, 2018 r. -  5,62 mln, 2019 r. 5,01 

mln, 2020 – 5,56 mln 

3. Środki przeznaczone na inwestycje drogowe w poszczególnych latach: 2017- 1,2 mln, 2018 r. 

– 1,26 mln, 2019 – 941 tys. zł. 

4. Przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych: Termin zakończenia obecnej 

umowy przypada na dzień 31.12.2020 r. Przygotowania do przetargu nastąpią po podjęciu 

uchwał gospodarczych. Radni zawnioskowali aby przetarg ogłosić na 3 lata ze względu na 

korzystniejsze warunki umowy.  

Pan Przewodniczący przygotował wstępną analizę dot. odpadów komunalnych. Podał 

koszt odbioru odpadów przy założeniu, że firma odbierająca utrzyma obecne stawki. 

Porównując 2020 rok do 2019 roku zmniejszyła się liczba mieszkańców deklarujących odbiór 

odpadów  o 85 osób, co przekłada się na kwotę 3,5 tys zł miesięcznie. Żeby dostosować się 

do ustawy o odpadach komunalnych stawka na jednego mieszkańca musiałaby przy obecnej 

umowie wynieść 10,20 zł na mieszkańca. Ujęte zostały wszystkie koszty.                                 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że do odpadów komunalnych gmina dokłada około  40 tys zł 

plus kolejne 40 tys. z powodu mniejszej liczby osób deklarujących odbiór śmieci. Stawki za 



odbiór odpadów na pewno wzrosną nawet do 16 zł/mieszkańca z powodu zwiększonej 

częstotliwości odbioru (zgodnie z ustawą co 2 tygodnie będą odbierane śmieci a co miesiąc 

plastiki) oraz większymi kosztami za składowanie ich na tzw. wysypiskach śmieci. Obecni 

Radni uzgodnili, że stawki za odbiór odpadów komunalnych będą przeliczane na mieszkańca. 

5. Możliwość emisji obligacji przez gminę zamiast zaciągnięcia kredytu. 

6. Aglomeracja: Radni rozmawiali na temat włączenia Sitna do aglomeracji Zamość. Ostateczne 

stanowisko zostanie podjęte na sesji RG. 

7. Wniosek radnych do budżetu: zakup map – obręby.  

Na tym protokół zakończono.  

Podpisy Radnych: 

1. Pan Krzysztof Zwolak; 

2. Pan Radosław Kwapisz 

3. Pan Władysław Wydmański; 

4. Pan Adam Mazurek; 

5. Pan Kozak Leszek; 

6. Pani Violetta Wiech; 

7. Pani Grażyna Blaszka; 

8. Pan Antoni Gazda; 

9. Pan Lech Brzozowski 
 


